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Изјава шефа немачке дипломатије Хајка Маса да ће наставити да подржава Приштину
без обзира на таксе за мене је велико разочарење, рекао је данас председник Србије
Александар Вучић и најавио да ће са Владом Србије наредних дана размотрити и ову и
све остале поруке које је Србија добила у последње време.

  

Вучић каже да ј том Масовом изјавом изненадјен из више углова, те посебно истакао да
Немача не би смела да подржава забрану слободног протока робе, услуга и људи.

  

"Харадинај изабрао приватног Србина за свог министра"

  

Председник Србије Александар Вучић истакао је данас да је Приштина уводјењем такси
на српску робу одмрзла такозвани замрзнути конфликт, због којег се плаши свега што
може да се догоди у будућности.

  

 1 / 3



Александар Вучић: Изјава Хајка Маса да ће Немачка наставити да подржава Приштину без обзира на таксе за мене је велико разочарење
понедељак, 25 фебруар 2019 18:20

Поручио је такодје да је Рамуш Харадинај данас изабрао �приватне Србе� за своје
министре, поводом именовања новог министра пољопривреде, уместо Ненада Рикала.

  

Вучић је, после разговора са министарком задуженом за европске послове у Влади
Француске Натали Лоазо, казао да је саговорници пренео колико је за нас тешка
ситуација по питању Косова и Метохије, у којој неко уводи таксе од 100 одсто, у којој
неко не испуњава Бриселски споразум, не формира Заједницу српских општина.

  

Србија се, како је подвукао, понашала одговорно, није предузимала никакве реципрочне
мере, али је истакао и да се не ради само о питању нашег стрпљења.

  

�Немогуће је сваког дана трпети свемогуће увреде, као што је и последња, када Рамуш
Хардадинај бира приватне Србе за своје министре које нико није изабрао, да би показао
да је он свемоћан. Србија то неће да прихвати, чуваће своје достојанство и народ, а
трудићемо се да цуцвамо мир и штабнилност по сваку цену, али нећемо дозволити да
неко понижава наш народ и не дај боже да их нападне�, поручио је Вучић.

  

Захвалио се гошћи на захтеву Француске да се те таксе укину.

  

�Очигледно да Приштина има друге помагаче, којима је нормално да прекинете доток
робе. То за нас није нормално, реч је о антицивилизацијским мерама�, казао је он
додајући да верује да, када се укину таксе, може да се настави дијалог.

  

Према његовим речима таксе је неко искористио знајући да је тиме дијалог немогуће,
како се не би дошло до решења.

  

Забринут сам што Приштина није повукла таксе на српску робу упркос притисцима
међународне заједнице

  Београд -- Председник Србије Александар Вучић изразио забринутост због става
Приштине да, упркос притисцима међународне заједнице, не повуче таксе на српску
робу.   
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  Вучић је, у разговору са амбасадором Италије Карлом Ло Кашом, нагласио да ће сеСрбија вратити дијалогу само након повлачења такси. Нагласио јеи да га бриненемогућности Европске уније да изврши јачи притисак на приштинске власти.   Председника Србије и италијански амбасадор разговарали су о европској перспективиСрбије, проблемима у дијалогу Београда и Приштине, билатералним односима ипредстојећој посети италијанског премијера Ђузепеа Контија Београду, саопштила јеСлужба за сарадњу са медијима председника Републике.  Председник Вучић је изразио задовољство нивоом билатералних односа и додао дапостоји простор за унапредјење економске сарадње. Томе ће допринети и посетапремијера Контеа, коју двојица саговорника виде као знак добрих односа двеју земаља икао прилику за јачање економске сарадње.    Са амбасадором Републике Италије Карлом Ло Кашом @lo_cascio1  о европскојперспективи Србије, проблемима у дијалогу Београда и Приштине, билатералнимодносима и предстојећој посети премијера Ђузепеа Контија Србији. @ItalyinSerbiahttps://t.co/TFCsx6RZTq  — Александар Вучић (@avucic) February 25, 2019     Амбасадор Ло Кашо је нагласио да ће ово бити нова фаза политичког дијалога измедјуИталије и Србије и да ће, убрзо након посете италијанског премијера Србији,организовати посету председника Вучића Италији, што ће показати прави партнерскиоднос двеју земаља.  "Посета показује колико Италија подржава европску перспективу Србије и целогрегиона", истакао је амбасадор Ло Кашо.  Видети још:  Хајко Мас: Немачка одлучна у намери да помогне Косову  (Танјуг)  
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